

---

THE INSURANCE ACT  
(C.C.S.M. c. I40)

**Insurance (General Matters) Regulation,  
amendment**

---

Regulation 235/2014  
Registered September 22, 2014

**Manitoba Regulation 220/2014 amended**  
**1 The Insurance (General Matters) Regulation, Manitoba Regulation 220/2014, is amended by this regulation.**

**2 Section 10 is replaced with the following:**

**Coming into force**

**10** This regulation comes into force on the same day that the following provisions of *The Insurance Amendment Act*, S.M. 2012, c. 29, come into force:

- (a) sections 1 to 43;
- (b) section 45 insofar as it enacts subsection 151(8) of *The Insurance Act*;
- (c) section 56 insofar as it enacts subsection 206(8) of *The Insurance Act*.

---

LOI SUR LES ASSURANCES  
(c. I40 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement général sur  
les assurances**

---

Règlement 235/2014  
Date d'enregistrement : le 22 septembre 2014

**Modification du R.M. 220/2014**  
**1 Le présent règlement modifie le Règlement général sur les assurances, R.M. 220/2014.**

**2 L'article 10 est remplacé par ce qui suit :**

**Entrée en vigueur**

**10** Le présent règlement entre en vigueur en même temps que les dispositions suivantes de la *Loi modifiant la Loi sur les assurances*, c. 29 des *L.M. 2012* :

- a) les articles 1 à 43;
- b) l'article 45 dans la mesure où il édicte le paragraphe 151(8) de la *Loi sur les assurances*;
- c) l'article 56 dans la mesure où il édicte le paragraphe 206(8) de la *Loi sur les assurances*.